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Mijn naam is Kees Brouwer. Welkom op dit fantastisch mooie industrieterrein waar wij zelf al twaalf jaar 
gevestigd zijn. Ik heb een licht- en geluidsbedrijf sinds twintig jaar en wij doen evenementen, 
congressen, beurzen in Nederland en de rest van Europa.  
En waarom ik hier eigenlijk sta, is het volgende. Zoals ik al zei, we zitten hier al twaalf jaar en op een 
gegeven moment groei je uit je jasje en dan ben je op zoek naar ruimte. Wij hebben naast ons pand 
nog een stuk vrij en daar wordt niets mee gedaan. Tenminste, zo zie ik dat dan. Sinds 2021, toen ik 
een mail gestuurd heb naar de gemeente, heb ik tot op heden eigenlijk bijna geen reactie gekregen. Ik 
heb vier verschillende contactpersonen gehad bij de gemeente in die vier jaar. Ik heb uiteindelijk nog 
contact opgenomen met Martin Borst en afgelopen week met Peter Bokhorst, die zei 'je moet even 
inschrijven voor vandaag, dan kom je nog wat verder'. Dus eigenlijk is mijn hamvraag: wanneer wordt 
het wel kenbaar gemaakt? 
En de tweede vraag is: als het kenbaar gemaakt wordt, krijgen wij dan ook voorrang? Of is het dan de 
hoogste bieder, voor zo'n stuk grond? Want wij zitten hier al twaalf jaar, maar ik heb het idee dat als ik 
nog vier jaar hiermee bezig ben, ik weer vier contactpersonen heb gehad. We zijn mkb. We hebben 
twintig mensen vast in dienst en heel veel freelancers. Hoe groot ben ik? Of ben ik een klein mannetje 
onder de groten die hier al heel veel panden hebben? Dat is eigenlijk mijn vraag.  
 


